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Počasie stále nemáme 
také letné, ako po iné roky, 
ale o tri týždne si žiaci 
prevezmú vysvedčenie 
a začnú ozajstné prázd-
niny. A s nimi aj obdobie 
dovoleniek. Niektorí 
Bánovčania si tú nútenú 
celozávodnú dovolenku 
vyčerpali v čase vrcholiacej 
koronakrízy - doma. 
Odborníci radia tráviť 
dovolenku na Slovensku. 
Vraj je tu väčšia istota. 
Najmä zdravotná. 
A najmä - mali by sme 
pomôcť slovenskému 
cestovnému ruchu. Je veľa 
krásnych lokalít, kde 
sa môžeme zrelaxovať. 
Výber už záleží len od nás, 
či máme radi aktívny 
oddych alebo pokoj 
v lone prírody. Slovensko 
si zaslúži byť Vami 
znovuobjavené. Aj keď 
tu nemáme more, máme 
závideniahodný počet 
termálnych prameňov... 
Tie ale aj slovenské hory 
určite pomôžu prekonať 
traumu, ktorou sme túto 
jar prešli všetci...
  Alena Borszéková 
 šéfredaktorka

Na margo

Školáci z  2. B triedy 
Základnej školy Goraz-
dova, ktorým pani uči-
teľka Iveta Paulenová 
na  Medzinárodný deň 
detí a prvý školský deň 
po  piatich týždňoch 
„v domácej karanténe“ 
darovala ochranné 
rúška so srdiečkom, 
preto sa chceli v nich aj 
odfotiť...  Foto: zš

VyhrávameVyhrávame
regionálne noviny občanov mesta a okresu Bánovce nad Bebravou

Výzva mesta 
na prvé dva 
júnové týždne: 
Športovať aj 
zbierať odpadky 

Ďalšie významné 
uvoľňovanie 
opatrení vlády 
pri pandémii

Kultúrne leto, 
aké ešte nebolo, 
sa pripravuje!

Mestské detské 
ihriská, okrem 
Žihadielka, sú 
stále zatvorené

Do základných škôl prišla väčšina prvákov až piatakov
Dočkajú sa však známok na vysvedčení?

V  médiách sa objavili 
úva hy ot voren ia  škôl 
na  posledné dva týždne aj 
pre staršie ročníky. Všetko 
sa mení veľmi rýchlo, my 
sme však boli zvedaví 
na prvý júnový týždeň, keď 
do piatich základných škôl 
v Bánovciach nad Bebravou 
prišla väčšina mladších 
žiakov. Riaditeľom sme 
polož i l i  t r i  z á k lad né 
otázky: 1. Koľko žiakov 
dobrovoľne nastúpilo od 1. 
júna do  školy? Očakávate 
pribúdanie počtov od budú-
ceho týždňa? 2. Na  koľko 
hodín denne je otvorená 
škola? 3. Kedy a ako sa budú 
uzatvárať polročné známky 
a  odovzdávať vysvedčenia, 

vrátane žiakov v yšších 
ročníkov?

Renáta Gieciová, 
ZŠ Školská

Od 1. júna 2020 nastú-
pilo 102 žiakov, je to 73,9 % 
z celkového počtu žiakov 1. 
až 5. ročníka. Očakávame 
ešte dve deti, ktoré v prie-
behu nasledujúceho týždňa 
nastúpia a  zúčastnia sa 
dobrovoľného vyučovania 
v škole. 

Prevádzka školy podľa 
individuálnych požiadaviek 
z á kon nýc h  z á s t up c ov 
žiakov je od 6.15 do 15.00 h. 
V škole funguje ŠKD od 6.15 
do  7.45  h a  popoludní 
od  11.00 do  15.00  h podľa 
toho, v  akom čase končí 

vyučovanie v  jednotlivých 
skupinách.

Na základe Usmernenia 
ministra školstva na hodno-
tenie žiakov ZŠ v čase mimo-
riadnej situácie spôsobenej 
prerušením vyučovania 
v  školách v  školskom roku 
2019/2020 a po prerokovaní 
v pedagogickej rade sa bude 
realizovať záverečné hod-
notenie formou slovného 
hodnotenia predmetov. 
Z áverečné hod notenie 
prerokuje pedagogická 
rada 23. júna. Pedagogickí 
zamestnanci budú prítomní 
priamo na  pedagogickej 
rade. Podklady z  prezenč-
ného vyučovania všetkých 
žiakov do  10. marca 2020 

a z priebežného hodnotenia 
dištančného vzdelávania 
v y učujúci jednot l iv ých 
predmetov pripravia k záve-
rečnému hodnoteniu žiakov. 
Podklady na  hodnotenie 
výchovno - vzdelávacích 
výsledkov žiakov získava 
učiteľ v  čase prerušeného 
vyučovania v školách najmä 
z  portfólií žiackych prác, 
rozhovormi so žiakmi. 
Pod k lad m i budú t iež 
vypracované pracovné listy, 
projekty, riešenia kom-
plexných úloh, samostatné 
praktické práce spracované 
žiak mi počas domácej 
prípravy s  prihliadnutím 
na individuálne podmienky 
každého žiaka. Ohľadom 

odovzdávania vysvedčení 
počkáme na  usmernenie 
zo strany MŠVVaŠ. Určite 
by sme chceli odovzdať 
vysvedčenia do rúk žiakom 
ako každý školský rok. Pri 
odovzdávaní vysvedčení 
chceme zhodnotiť pozitíva 
a  negatíva v yučovania 
v škole, ktoré sa v druhom 
polroku realizovali dvomi 
for ma m i :  pre z enč nou 
formou na  v y učova ní 
v  škole do  10. marca 2020 
i  dištančnou formou  pro-
stredníctvom vzdelávania 
na diaľku. Pochváliť snaži-
vých a svedomitých žiakov 
a povzbudiť ich do ďalšieho 
školského roka je pre nás 

Prvého júna sa po 75 dňoch „koronaprázdnin“ otvorili materské i základné školy. V Bánovciach nad Bebravou 
nastúpilo k 1. júnu 2020 do piatich základných škôl celkovo 809 žiakov 1. až 5. ročníka, čo tvorí takmer 66,5 % 

z počtu žiakov evidovaných k 15. septembru 2019. Do materských škôl sa vrátilo 51 %, teda 329 detí...

Pokračovanie na 4. strane >>

Rúška sú in!... 
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Ďalšie výrazné uvoľňovanie opatrení

Doklady vybavíte už štandardne

Rúška
Prav id lá pov inného 

nosenia rúšok v  exteriéri 
sa zmierňujú, predpísaná 
vzdialenosť od cudzích osôb 
sa skracuje z piatich na dva 
metre. Mať nasadené rúško 
na  tvári je naďalej povinné 
v  interiéroch a na hromad-
ných podujatiach. Stále platí 
zákaz vychádzať a  pohy-
bovať sa na  verejnosti bez 
prekrytia horných dýcha-
cích ciest (nos, ústa) ako sú 
napríklad rúško, šál, šatka 
alebo iné. O  výnimkách 
viac na www.uvzsr.sk.

Hromadné podujatia
Od  stredy je povolené 

or g a n i z ov a ť  š p or t ové 
súťažné podujatia. Budú 
sa ich môcť zúčastniť aj 
diváci, za jasne stanovených 
podmienok. V prevádzkach 
divadelných, filmových, 
hudobných a  iných ume-
leckých predstavení bude 
zrušená povinná vzdialenosť 
2 metre od  seba, nahradí 
ju šachovnicové sedenie. 
Taktiež sa ruší povinnosť 

pre umelcov mať potvr-
denie o  negatívnom teste 
na  Covid-19. Maximálny 
počet účastníkov sa výhľa-
dovo bude meniť. Od 10. 6. 
by to malo byť najviac 500 
osôb, od 1. júla až do konca 
tohto roka do 1000 osôb.

Obchody a služby
Od stredy 3. júna sa ruší 

vyhradený čas v  obcho-
doch pre seniorov nad 65 
rokov. Povinné sanitárne 
dni v  nedeľu ostávajú pre 
maloobchodné prevádzky 
v  platnosti .  Po  novom 
nebude môcť maximálny 
počet zákazníkov v  pre-
vádzke presiahnuť limit 1 
osoba na 10 metrov štvor-
cových z plochy určenej pre 
zákazníkov. Stále ostávajú 
v  platnosti a lternatívne 
podmienky, a  to dodržanie 
dvojmetrového odstupu 
z á k a z n í k ov  o d   s e b a , 
resp. v  prípade zariadení 
verejného stravovania dvoj-
metrová vzdialenosť stolov 
od  seba. V  zariadeniach 
verejného stravovania sa

ruší obmedzenie počtu 
ľudí sediacich pri jednom 
stole. Taktiež budú môcť 
zariadenia verejného stra-
vovania mať otvorené aj 
po  22:00, je však potrebné 
riadiť sa platným všeobecne 
záväzným nariadením obce. 
Hotely už nebudú musieť 
dodržiavať 24-hodinov ý 
časový odstup medzi uby-
tovaním klientov do tej istej 
izby. Zároveň sa zruší pod-
mienka pre izbu mať vlastné 
sociálne zariadenie.

Od stredy sa budú môcť 
otvoriť aj vnútorné špor-
toviská pre verejnosť, prí-
rodné aj umelé kúpaliská, 
wellness centrá vrátane 
centier v hoteloch, vnútorné 
priestory ZOO a  botanic-
kých záhrad, prírodné lie-
čebné kúpele pre všetkých, 
ostatné doteraz zatvorené 
prevádzky zariadení sta-
rostlivosti o  ľudské telo 
(kryokomory, hydromasáže, 
soľné jaskyne a  podobne), 
ako aj kasína. 

V  taxíkoch bude už 
môcť byť zapnutá klimati-

zácia aj pre zákazníka. Ruší 
sa aj povinná 15-minútová 
prestávka medzi jazdami. 
Naďalej sa bude vyžadovať 
dez i n fekc ia  pr ies torov 
vozidla.

Otvoriť sa budú môcť 
denné stacionáre pre osoby 
do  62 rokov. Postupne sa 
bude uvoľňovať aj prijímanie 
nových klientov do  zaria-
dení sociálnych služieb. 
V  ďalších týždňoch by sa 
mali povoliť aj návštevy 
k lientov v  zariadeniach 
sociálnych služieb.

Letné tábory
Organizovanie zotavo-

vacích podujatí cez leto bude 
povolené. Maximálny počet 
účastníkov (deti, vedúci, 
zdravotníci, inštruktori,   
personál kuchyne, personál 
za is ť ujúce upratova nie 
a pod.) zotavovacieho podu-
jatia bude stanovený v súlade 
s  platnými opatreniami. 
Konanie putovných táborov 
v súčasnej epidemiologickej 
situácii je neaktuálne.

Zdroj: UVZ SR

Oddelenia dokladov, dopravné 
inšpektoráty a  evidencie zbraní už 
fungujú v štandardných stránkových 
hodinách. 

Dopravné inšpektoráty: 
vybavíte všetky druhy evidenčných 
úkonov, prístup ku kioskom vyvolá-
vacieho systému každý deň od 7.50 h, 
 otvára sa maximálny počet vybavo-
vacích okienok,
 vybavovaní budú aj občania, ktorí 
sa nemohli objednať prostredníc-
tvom elektronickej služby, a  to pri 
každom vybavovacom okienku podľa 

nastavenia vyvolávacieho systému. 
Na vybavovanie takýchto občanov sa 
nebude používať manuálny lístkový 
systém, ale občania si v kiosku vyvo-
lávacieho systému vyžiadajú lístok 
na vybavenie úkonu,
 objednaní aj neobjednaní občania 
si budú musieť vytlačiť lístok z vyvo-
lávacieho systému.

Oddelenia dokladov: 
vybavíte občianske preukazy bez 
obmedzení, OP sa doručujú na odde-
lenia dokladov, na  vybranú adresu 
za poplatok 3 eurá ako to bolo pred 

koronakrízou, vybavíte vodičské 
preukazy bez obmedzení, vybavíte 
cestovné pasy bez obmedzení.

Evidencia zbraní: bez obmedzení.

Na  všetkých úsekoch akceptu-
jeme prekročenie zákonom ustano-
vených lehôt, ak povinnosť spadá 
do  obdobia zákonom vyhlásenej 
mimoriadnej situácie. Nezabúdajte, 
že stále je povinnosť nosenia rúšok 
na  tvári a  zachovávanie odstupov 
osôb minimálne 2 metre. 

 Zdroj: Polícia SR

Rehabilitácia v nemocnici takmer 
naplno, opatrenia ale naďalej platia

Fyziatr icko - rehabi l itačné 
oddelenie v  Nemocnici Bánovce, 
3. súkromná nemocnica, ktorá je 
členom skupiny AGEL, zaznamenalo 
po uvoľnení epidemiologickej situácie 
zvýšený počet pacientov. Pacienti, 
ktorí ale majú vážnejšie problémy, 
navštevovali lekárov pravidelne aj 
počas posledných dvoch mesiacov. 

Počas vyhlásenia núdzového 
stavu postupovali v nemocnici podľa 
platných metodických usmernení. 
A mbu la ncia bola pozastavená 

od  polovice marca, momentálne 
ale funguje naplno. „Pacienti sa 
u  nás môžu objednať telefonicky 
alebo osobne priamo v  ambulancii. 
Objednávame ich s  takým časovým 
rozostupom, aby boli dodržané všetky 
opatrenia a hygienické zásady. Záujem 
pacientov o  rehabilitácie je veľký, 
preto odporúčame objednať sa s adek-
vátnym časovým predstihom,“ hovorí 
MUDr.  Ivan Tӧrӧk, primár Fyziat-
ricko - rehabilitačného oddelenia. 
Od 8. júna bude otvorená aj lôžková 

časť oddelenia, prví pacienti sú už 
objednaní na  hospitalizáciu. Samo-
zrejmosťou je aj v Nemocnici Bánovce 
naďalej používanie osobných ochran-
ných pomôcok na prekrytie horných 
dýchacích ciest, ako je napríklad rúško 
alebo šatka. Hygiena rúk ostáva zák-
ladom pri prevencii vzniku a šírenia sa 
ochorenia ich umytím alebo použitím 
dezinfekčného prípravku na ruky. Pri 
vstupe do nemocnice sa nachádza tiež 
triáž.  Martina Pavliková, 
 hovorkyňa Nemocnice Bánovce

Obec Malá Hradná podľa ustanovenia § 4 zákona č. 596/2003 Z. z. 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov a podľa ustanovenia § 5 zákona č. 552/2003 Z.z. 
o výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov

vyhlasuje (opakované) výberové konanie na obsadenie 
miesta riaditeľky Materskej školy, Malá Hradná č. 104.

Kvalifi kačné predpoklady a iné kritériá, ktoré musí spĺňať uchá-
dzač: vzdelanie na  výkon pedagogickej činnosti podľa zákona č. 
138/2019 Z. z. o pedagogických zamestnancoch a odborných zamest-
nancoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov, najmenej 5 rokov 
pedagogickej praxe, dosiahnutie kariérového stupňa „pedagogický 
zamestnanec s prvou atestáciou“, ovládanie štátneho jazyka, organi-
začné a riadiace schopnosti, práca s PC, znalosť príslušnej legislatívy.

Požadované doklady: písomná žiadosť o zaradenie do výberového 
konania, profesijný životopis, overené kópie dokladov o splnení kvali-
fi kačných predpokladov, overená kópia dokladu o absolvovaní 1. ates-
tácie (1. kvalifi kačnej skúšky alebo jej náhrady), potvrdenie o dĺžke 
výkonu pedagogickej činnosti, písomný návrh koncepcie rozvoja 
materskej školy, preukázanie zdravotnej spôsobilosti na výkon práce 
riaditeľky v zmysle § 16 zákona č. 138/2019 Z.z. o pedagogických 
zamestnancoch a odborných zamestnancoch a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov, čestné vyhlásenie o  bezúhonnosti, písomný 
súhlas uchádzača so spracovaním osobných údajov pre potreby 
výberového konania podľa zákona č. 18/2018 Z.z. o ochrane osobných 
údajov a o zmene a doplnení niektorých zákonov.

Písomnú žiadosť o  zaradenie do  výberového konania spolu 
s požadovanými  dokladmi doručí žiadateľ najneskôr do 20. júna 
2020 do  15.00 h na  adresu: Obecný úrad Malá Hradná, Malá 
Hradná 150, 956 54 Veľké Držkovce, obálku označí: „Výberové 
konanie na obsadenie miesta riaditeľky – MŠ Malá Hradná – neo-
tvárať!“ Doručiť žiadosť je možné poštou alebo osobne na uvedenú 
adresu za stanovených podmienok. 

Platená inzercia

Obec Malá Hradná zverejňuje zámer 
prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku 

obce Malá Hradná obchodnou verejnou súťažou.
Predmetom prevodu sú pozemky vedené na LV č. 284: 

parcela registra C-KN č. 315/3-TTP (25 m2), parcela registra 
C-KN č. 316/5-záhrada (363 m2) a parcela registra C-KN č. 
764/4-TTP (92 m2) katastrálne územie Malá Hradná, ktoré 
spolu tvoria výmeru 480 m2 a predávajú sa výlučne spolu 
ako pozemok určený na zastavanie rodinným domom.

Podmienky obchodnej verejnej súťaže sú zverejnené 
na Úradnej tabuli obce Malá Hradná. V prípade záujmu 
budú bližšie informácie poskytnuté na č. t. +421908345573 
alebo priamo na Obecnom úrade v Malej Hradnej. 

Platená inzercia

O d  stredy minulého týždňa sa podstatne uvoľnili opatrenia vlády voči šíreniu vírusu 
Covid-19. Pre milovníkov športu a festivalov sú už povolené športové súťaže s divákmi 

aj hromadné podujatia, doteraz boli do 100 ľudí, od 10. júna do 500 a od 1. júla do tisíc ľudí. 
A keďže idú prázdniny, aj letné tábory dostali zelenú, samozrejme, s určitými obmedzeniami. 
Rúška sú stále povinné! Ale je už veľa výnimiek...

Úradné hodiny 
okresného úradu

Okresný úrad Bánovce 
nad Bebravou, úradné 
hodiny pre verejnosť:

pondelok: 8:00 – 15:00 h,
utorok:      8:00 – 15:00 h,
streda:       8:00 – 17:00 h,
štvrtok:     8:00 – 15:00 h,
piatok:       8:00 – 14:00 h. 

Na  základe opatrení 
vydaných ÚVZ SR je však 
aj naďalej potrebné  dodr-
žiavať pri vstupe do budovy 
a v jej priestoroch sprísnené 
bezpečnostno - hygienické 
opatrenia a je potrebné riadiť 
sa pokynmi zodpovedných 
zamestnancov OÚ.  (oú)

Návštevy v nemocnici
opäť povolené

Nemocnica Bánovce 
vzhľadom na  priaznivý 
v ý voj epidemiologickej 
situácie opätovne povolila 
n áv š t e v y  pr í bu z nýc h 
u  pacientov, k torí sú 
v  nemocnici hospitalizo-
vaní. Platia však pri nich 
určité obmedzenia. Zákaz 
návštev trval od  6. marca 
2020. Pacienti sa môžu 
tešiť na  návštevy svojich 
príbuzných, ktoré sú povo-
lené v bežných návštevných 
hodinách určených pre 
jednotlivé oddelenia. Musia 
však byť dodržané stano-
vené pravidlá. „Pacienta 

môžu navštíviť pri jednej 
návšteve maximálne dve 
osoby,  výnimku môže 
povoliť primár príslušného 
o d d e l e n i a ,  n a p r í k l a d 
u  pacienta v  terminálnom 
štádiu ochorenia. Osoby, 
ktoré prichádzajú na  náv-
števu, musia mať ochranné 
rúško, musia absolvovať 
triáž pri vstupe do  pavi-
lónov, vydezinfi kovať si ruky 
alkoholovým dezinfekčným 
prostriedkom a  vypísať 
anamnestický dotazník,“ 
uviedla riaditeľka Nemoc-
nice Bánovce MUDr. Mina 
Bobocká.  (mp)
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Detské ihriská stále mimo prevádzky
Otvorené je zatiaľ len Žihadielko

OZ Bánovskí chlpáči k premnoženiu mačiek
Ubezpečujeme obča-

nov, že Občianske zdru-
ženie Bánovskí chlpáči sa 
tento problém snaží riešiť 
kontinuálne a perzistentne. 
Musím však skonštatovať, 
že mesto nám v  probléme 
p r e m n o ž e n i a  m a č i e k 
v Bánovciach a ich kastrácie 

nevyšlo v  ústrety. Po  tom, 
ako nám mesto prestalo 
pr i spie vať  na   odchy t 
a  katastráciu mačiek, sa 
toto snažíme robiť vlast-
nými silami a  na  vlastné 
náklady. Bohužia ľ, sme 
svedkami toho, že situácia 
sa nez lepšuje ,  naopa k 

zhoršuje. Je preto absolútne 
nevyhnutné, aby sa mesto 
do  problému premnoženia 
mačiek v našom meste zapo-
jilo tak, ako im to prikazuje 
zákon a  iné podzákonné 
normy. Plánujeme urobiť 
túlavým mačkám na  zimu 
zateplené domčeky. Všetky 

mačky, ktoré prejdú naším 
kastračným programom, 
budú kastrované, očkované, 
odblšené a  nezameniteľne 
označené. Ak sa takéto 
mačky zdržujú pri obytnom 
dome, ďalšie tam neprídu. 

Za OZ Bánovskí chlpáči 
 Jana Porubská

Mesto Bánovce nad 
B e b r a v o u  o z n a m u j e 
občanom, ktor í majú 
trvalý pobyt „Bánovce 
nad Bebravou“ bez uve-
denia ulice alebo popis-
ného čísla, že rozhodnutie 
o  vyrubenom miestnom 
poplatku za  komunálne 
odpady a  drobné sta-
vebné odpady si môžu 
vyzdvihnúť na mestskom 
úrade v kancelárii prvého 
kontaktu v  pokladni č. 
1, kde je možné čiastku 
aj  u h r ad iť .  Ob č a n ia 

majú možnosť uhradiť 
v yrubené čiastky jed-
norazovo, alebo formou 
splátkového kalendára, 
ktorý môže byť uvedený 
v  rozhodnut í .  Pok ia ľ 
splátkový kalendár nie je 
uvedený v rozhodnutí, je 
poplatník povinný čiastku 
uhradiť jednorazovo, naj-
neskôr do 30. júna 2020.
Menný zoznam občanov 
je zverejnený na  úradnej 
tabuli na Námestí Ľ. Štúra 
pred budovou mestského 
úradu.  (Oznam MsÚ)

Program zasadnutia 
mestského zastupiteľstva 

Najbližšie zasadnutie 
Mestského zastupiteľstva 
v Bánovciach nad Bebravou 
sa uskutoční v  stredu 
17. júna 2020 o  10.00 
hodine v spoločenskej sále 
Mestského kultúrneho 
strediska na sídlisku Sever. 
Hlavnou témou zasadnutia 
bude návrh záverečného 
účtu mesta za  rok 2019, 
ktorého obsahom je pre-
hľad hospodárenia mesta 
a  výsledok hospodárenia 
mesta za rok 2019. 

Ďalej budú nasledovať 
správy o hospodárení Mest-
ského kultúrneho strediska 
a príspevkových organizácií 
mesta - Bánovského kul-
túrneho centra a  Správy 
majetku mesta. Na zasadaní 
mestského zastupiteľstva 
bude prerokovaná i  správa 
správcovských organizácií 
o hospodárení s majetkom 
mesta, ktorý spravujú spo-
ločnosti Byttherm, Bytové 
družst vo Bánovce nad 
Bebravou a Tedos.

Dôležitým materiálom 
je aj Doplnok č. 6 k VZN č. 
96 o  určení výšky dotácií 
na  prevádzku a  mzdy 
na  žiaka základnej ume-
leckej školy, dieťa materskej 
školy a  dieťa školského 
zariadenia na  kalendárny 
rok. Návrh doplnku rea-
guje na očakávaný výpadok 
dane z  príjmov fyzických 
osôb z  dôvodu mimo-
riadnej situácie vyhlásenej 

vládou SR. Tento doplnok 
navrhuje v zmysle výpadku 
príjmov  mesta úprav u 
výšky dotácie na  žiaka 
pre rok 2020 všetkým 
školsk ý m zar iadeniam 
na území mesta.

Poslanci sa budú ďalej 
zaoberať informatívnymi 
správami - o  v ybavení 
mestského úradu výpoč-
tovou technikou, o  akti-
vitách mládeže, o  stave 
likvidácie komunálneho 
odpadu na  úrovni mesta, 
o   s t a v e  v y m á h a n i a 
pohľadávok mesta pros-
tredníctvom exekučných 
a  súdnych konaní a  čin-
nosti externého právneho 
zástupcu, o výstavbe mesta 
- zhodnotenie súčasného 
stavu v oblasti povoľovania 
stavieb a  o  stave prevodu 
k o m u n á l n y c h  b y t o v 
do vlastníctva užívateľov.

Návrh záverečného účtu 
mesta za rok 2019 a Doplnok 
č. 6 k  VZN č. 96 o  určení 
výšky dotácií na prevádzku 
a mzdy na žiaka základnej 
umeleckej školy, dieťa mater-
skej školy a dieťa školského 
zariadenia na  kalendárny 
rok sú zverejnené na stránke 
mesta a vývesnej tabuli pred 
mestským úradom. Ostatné 
materiá ly k  zasadnutiu 
MsZ je možné nájsť tri dni 
vopred pred rokovaním 
MsZ na internetovej stránke 
mesta www.banovce.sk. 

Tlačová správa mesta

SOM občan, mám názor... 

Rešpektujeme pravidlá alebo nie?
P o v i e m  ú p r i m n e , 

mne je jedno či sú detské 
ihriská otvorené, alebo nie, 
pretože moje dieťa už nie 
je v  „ihriskovom veku“. Ja 
rešpektujem pravidlá, ale 
„v praxi“ na ulici vidím, že 
ľudia nie. V meste sú ihriská 
s  odtrhnutými páskami 
a  nápismi po  stromoch, že 
ihrisko je zatvorené. Večer 
sa tam „hrajú“ staršie deti 
a  doobeda vidím mamičky 
postávať vedľa. „Ale len sa 
šmykni a ideme, lebo ihrisko 
je zatvorené. Písali, že to 
nestačia čistiť.“

A  je to. Len raz sa 
šmykni... A  je pred nami 
dvojdomý problém: Je, alebo 
nie je to ihrisko zatvorené? 
Dostaneme sa do  obchodu 
len po  jedno lízatko, keď je 
zatvorený? Nie. Je predsa 
zatvorené. Toto je jedno-
duchá tautológia. 

Učíme alebo neučíme 
deti rešpektovať pravidlá? 
Ono je to ľahké nerešpek-
tovať. Ale potom sme buď 
všetci schyzofrenici alebo 
tajní agenti. Keď sa totiž niečo 
nájde na  ihrisku pokazené, 
vinníka vieme pomenovať. 

Hneď. A aj ho z okna nafotiť 
a dať na stránku mesta a pýtať 
sa, kde je práve polícia. A čo 
tie naše deti, ktoré sa tam 
hrajú, keď je zákaz? 

Pravidlá sa uvoľňujú 
a my všetci čakáme na ďalšie 
kroky. Každý túži po  oby-
čajnom voľnom nádychu 
na ulici. 

Slovensko patrí aktuál-
ne medzi krajiny, ktoré sa 
s ťažkou situáciou popasovali 
na  jednotku s  hviezdičkou 
(píšem to ako v  škole, lebo 
aj tie nám chýbali). Ihriská 
budú čoskoro otvorené. Veď 

už sme vydržali tak veľa, že 
toto bude malina. Už sa iste 
dočkáme aj záujmov ých 
krúžkov, kamarátov mimo 
tried a  všetkého normál-
neho. Veď už aj do obchodu 
môžeme ísť, kedy sa nám 
zapáči. Pomaly už aj plavky 
môžeme vyberať, lebo sa 
budú otvárať kúpaliská. 
Potom POME HO! do zbie-
rania nafúkaných odpadkov 
v  okolí ihrísk a  všade 
naokolo. Lebo mesto nemá 
peniaze a my sa na to nemô-
žeme pozerať! 

Anna Struhárová

Mačky na sídlisku, priamo na detských ihriskách
H ľad a l i  sme m ie s to,  kde 

„vyčerpať“ nášho syna. Bývame 
na sídlisku Dubnička na Žitnej ulici. 
Na  tomto sídlisku je pomerne dosť 
detských ihrísk, ale všetky sú vyu-
žívané naplno a  úprimne povedané 
- máme radšej, keď nie je okolo nás 
priveľa ľudí a detí, takže sme zvolili 
opustene detské šmýkačky,   ktoré sú 

za  panelákom na  ulici Alexandra 
Dubčeka. Po chvíli nám došlo, prečo 
sú opustené. Všade páchli mačačince 
a aj samotné šmýkačky boli popísané 
a všade boli odpadky, ohorky z cigariet 
taktiež sme videli „mačacie bydlá“, 
po ďalšej chvíli sme videli, ako mačka 
vykonáva svoju potrebu na piesku, kde 
by sa mohli hrávať deti. Po príchode 

domov som neustále cítila zápach, 
na kolesách kočíka sme mali prilepené 
mačacie výkaly... Som pohoršená 
a neviem, kde inde sa obrátiť a zvolať 
ľudí, že to nie je prospešné ani vhodné, 
ktorí týmto  napomáhajú mačkám - 
po prvé sa rozmnožovať a po druhé 
laický povedané - devastovať miesta.

Lenka Plačková Raganová

Poplatky do 30. júna

Prevádzka detských ihrísk 
bola zakázaná nariadením Úradu 
verejného zdravotníctva SR (ÚVZ 
SR) dňa 12. marca 2020. Dňa 6. 
mája 2020 síce ÚVZ SR povolil ich 
otváranie, avšak zároveň stanovil 
prísne hygienické opatrenia, ktoré 
je nevyhnutné dodržať. Nakoľko nie 
je možné vykonať dôkladnú každo-
dennú dezinfekciu a  zodpovedne 
zabezpečiť 100 % hygienickú bezpeč-
nosť pre návštevníkov ihrísk, vedenie 
mesta rozhodlo, že detské ihriská 
v Bánovciach nad Bebravou zostanú 
zatiaľ zatvorené. K  rovnakému 
rozhodnutiu pristúpili vo viacerých 
mestách na  Slovensku. Ak niekto 

využíval detské ihriská v  uvedenej 
dobe, konal na vlastnú zodpovednosť. 
Na ihriskách boli osadené informačné 
nápisy alebo boli ohraničené páskou. 
Keďže však dochádzalo k ich odstrá-
neniu, o pokračovaní uzávierky sme 
informovali v Bánovských novinách 
a na webe mesta. 

Od 1. júna 2020 je ofi ciálne otvo-
rené ihrisko Žihadielko na sídlisku 

Dubnička, ktoré je denne dezinfi-
kované. Žiadame rodičov o dodržia-
vanie pokynov hlavného hygienika 
a  zvýšený dohľad nad hraním detí. 
Z dôvodu prevencie sa na ostatných 
ihriskách bude vykonávať dezinfekcia 
jedenkrát za dva týždne. Veríme, že 
v krátkej dobe príde k uvoľneniu opat-
rení a  otvoreniu všetkých detských 
ihrísk pre verejnosť.  (Oznam MsÚ)

Z  dôvodu nejasností 
prinášame bližšie 

informácie k aktuálnej 
prevádzke detských ihrísk 
v správe mesta.

Na  námestí sa začalo s  obnovou výsadby kvetov 
a zelene... Viac v budúcom čísle.  (r)
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Dočkajú sa však známok na vysvedčení?

Online workshop gymnazistov o OSN a kritickom myslení
Ako funguje OSN? Kto je mládežnícky delegát Slovenskej republiky pre OSN? Čo robí pre mládež a zároveň aj pre mňa?

pedagógov pri hodnotení 
samozrejmosťou. 

V  z ávere by som 
chcela poďakovať všetkým 
rodičom žiakov, ktorí 
v y uč ov a l i  s voje  de t i 
doma a  popri pracovných 
povinnostiach pomáhali 
pedagógom zabezpečovať 
dištančné v yučovanie. 
Ďakujem i všetkým peda-
gogickým zamestnancom 
za úsilie a snahu zvládnuť 
túto mimoriadnu situáciu 
a  zabezpečiť vzdelávanie 
žiakov tak, aby sa každému 
žiakovi vyhovelo na  zák-
lade podmienok, ktoré má 
doma. 

Ján Lobotka, 
ZŠ Partizánska

Do  školy nastúpi lo 
171 žiakov, čo je asi 53 %. 
Škola je pre žiakov otvorená 
od 6.00 do 15.00 h, t.j. deväť 
hodín. Osobité požiadavky 
rodičov o  vyzdvihnutie 
dieťaťa mimo tohto inter-
valu riešime individuálne. 
Na  otázku o  hodnotení 
žiakov nie je jednoduchá 
odpoveď. Žiaci našej školy 
budú na  konci školského 
roka hodnotení slovne. 
Č o sa  t ýk a deta i lov, 
budeme postupovať podľa 
usmernení ministerstva 
školstva, resp. podľa platnej 
legislatívy. To, či vysved-
čenia budeme odovzdávať 
fyzicky v júni, bude závisieť 
od  rozhodnutia hlavného 
hygienika a  od  usmernení 
nadriadených orgánov. 
Fakt, že je škola opäť plná 
detí nás teší. Hygienické 
opatrenia, ktoré vyučovací 
proces sprevádzajú, prijí-
mame my, pedagógovia, 
ale i rodičia a deti s pocho-
pením a  vnímame ich ako 
nevyhnutnú každodennú 
súčasť týchto školských dní. 
Odhliadnuc od toho si však 
„normálne“ vyučovanie 
užívame a pred prípadným 
strachom prevážila radosť 
z  opätovného stretnutia 

so žiakmi. Naďalej pokra-
čuje aj dištančná forma 
v z deláva n ia  pre  det i , 
ktoré do  školy nenastú-
pili, ktorú zabezpečujú 
v  jednotlivých ročníkoch 
kvalifi kovaní pedagógovia, 
tzv. na diaľku.

Marián Igaz, 
ZŠ Duklianska

Od  1. júna nastúpilo 
do našej školy 222 žiakov 1. 

až 5. ročníka, čo tvorí 73% 
z  celkového počtu žiakov 
týchto ročníkov. Zatia ľ 
neoča kávame enormné 
pribúdanie počtov žiakov 
od budúceho týždňa. Naša 
škola je otvorená od 5.45 h, 
kedy je k dispozícii aj ranná 
ŠKD. Ráno žiaci vstupujú 
do  ŠKD cez dva vchody. 
Na  v y učovanie potom 
žiaci prichádzajú podľa 
harmonogramu (každá 
trieda má vyhradený časový 
úsek) cez 4 samostatné 
vchody. Po  v y učovaní 
majú žiaci ročníkov 1. až 4. 
možnosť byť opäť v  ŠKD, 
ktorá funguje do  14.45 h. 
Pedagogická rada zame-
raná na hodnotenie žiakov 

za  druhý polrok sa bude 
konať na  základe platného 
metodického pokynu, má 
byť vydaný nový najskôr 
21. júna 2020. Objavujú 
sa informácie o  možnosti 
príchodu starších žiakov 6. 
až 9. ročníka ešte v tomto 
školskom roku, preto vydá-
vanie vysvedčení budeme 
riešiť podľa aktuálnej 
situácie.

Martin Slovák, 
ZŠ Komenského

Spolu nastúpilo do  ZŠ 
Komenského 115 žiakov 1. 
až 5. ročníka, čo predstavuje 
81 % žiakov   z  celkového 
počtu v  týchto ročníkoch. 
Nemyslím si, že by uvedený 
počet mal výrazne stúpnuť 
v  budúcom týždni i  keď 
mierny nárast je možné 
predpok ladať . Škola je 
otvorená pre žiakov od 5.45 
do  15.00 h. ŠKD funguje 
na  dve zmeny „ranná 
ŠKD“ od  05.45 do  7.30 h 
a „poobedná“ ŠKD od 11.20 
do 15.00 h. Do 23. júna 2020 
by sme chceli uskutočniť 
koncoročnú hodnotiacu 
pedagogickú radu. V  naj-

bližších dňoch očakávame 
stanovisko a  metodické 
pokyny zo strany MŠVVaŠ 
SR, ktoré sa majú týkať 
koncoročného hodnotenia 
žiakov, ale aj ukončenia 
školského vyučovania k 30. 
júnu 2020. Žiaci našej školy 
budú hodnotení v druhom 
polroku školského roka 
2019/20 formou slovného 
hodnotenia. Jeho formu 

a obsah zverejníme po oča-
kávaných krokoch minister-
stva školstva.

Andrej Kúdela, 
ZŠ Gorazdova

O  prezenčné vzdelá-
vanie na našej škole preja-
vilo záujem 210 žiakov, čo 
činí 83,3 % z potenciálneho 
počtu žiakov 1. až 5. roč-
níka. Nevieme odhadnúť, 
ako sa bude situácia vyvíjať, 
čo sa týka pribúdania ďal-
ších žiakov. Sme pripravení 
posky tnúť naše služby 
i  v yššiemu počtu detí, 
i  keď  tri skupiny máme 
naplnené ma ximá lnym 
počtom 20 žiakov. Veľmi 
nás teší, že nám rodičia 
v takejto vysokej miere pre-

javili dôveru. Povzbudzuje 
a motivuje nás to do ďalšej 
práce.

Škola  je  ot vorená 
od 5.45 do 15.15 h. Žiakom 
v  tomto časovom rozpätí 
poskytujeme služby maxi-
málne po  dobu deviatich 
hodín. Blokové vyučovanie 
začína o  7.30 a  končí 
od  11.50 pre najmladších 
žiakov (prvákov), od 13.00 

pre najstarších (piatakov). 
Mimo tento čas sú žiaci 
v  ŠKD. Snažíme sa byť čo 
najviac ústretoví, aby sme 
rodičom umožnili návrat 
do práce, kde treba počítať 
s  porciou času na  presuny 
na osi domov – škola – práca 
a naopak.

Z n á mok ,  a ko  ic h 
poznáme z bežného režimu, 
sa tentokrát žiaci nedočkajú. 
Dňa 30. apríla 2020 sme 
na  trištvrte ročnej peda-
gogickej porade (konala 
sa online) schválili zásady 
koncoročného a  priebež-
ného hodnotenia. Znám-
kami sa meria a  hodnotí 
výkon, ktorý dieťa dosiahne 
v  určitej oblast i . Pod-

mienky, za  akých prebie-
halo dištančné vzdelávanie, 
nezaručovali objektivitu 
z  hľadiska známkovania. 
Preto sme schválili slovné 
hodnotenie, o  ktorom si 
myslíme, že bude dosta-
točným nástrojom ako 
zhodnotiť prácu a  prístup 
žiakov k  svojim povin-
nostiam. Je nám trochu 
ľúto prvákov, keďže tí sa 
na  jednotky tešia zrejme 
najviac. A paradoxne práve 
v  ich prípade bola jediná 
nutnosť slovného hodno-
tenia v rámci metodického 
usmernenia z Ministerstva 
školstva. My sme sa však 
rozhodli, že im okrem toho 
ofi ciálneho, vydáme i naše 
vlastné vysvedčenie, kde si 
vysnívané jednotky určite 
nájdu.

Vysvedčenia budeme 
rozdávať v  tradičnom čase 
30. júna. Samozrejme, 
že myslíme aj na  žiakov 
z vyšších ročníkov, ktorým 
sa naplno venujeme diš-
tančnou formou. Uvidíme, 
čo nám najbl ižšie dni 
a  týždne prinesú. Nech 
sa však udeje čokoľvek, 
v  našej škole určite náj-
deme priestor, aby si žiaci 
mohli vysvedčenie prevziať 
priamo v  škole. Tiež bude 
potrebné vykonať ďalšie 
potrebné úkony spojené 
s  ukončovaním školského 
roka. Hľadáme aj spôsob 
ako vyfotografovať triedne 
kolektívy, čo neodmys-
liteľne patrí ku koloritu 
ukončovania ročníka. 

Chcel by som sa touto 
cestou poďakovať všetkým 
zriaďovateľom a  školám 
na  Slovensku, ktorí sa 
rozhodli otvoriť brány 
škôl od 1. júna 2020. Tým 
sme ukázali, že nám záleží 
na  opätovnom začlenení 
detí do kolektívov, návrate 
r o d i č o v  d o   z a m e s t-
nania a  pomoci štátnej 
ekonomike.

 Alena Borszéková 

My, žiaci spoločensko-
vedného seminára Gymnázia 
Janka Jesenského sme sa 29. 
mája zúčastnili na  online 
workshope o  Organizácii 
spojených národov a  kri-
tickom myslení. Workshop 
nám ponúkol Slovenský 
inštitút mládeže Iuventa, 
ktorého koordinátorkou pre 
Trenčiansky samosprávny 
kraj je Dana Gavalierová. 
Prvou časťou nás sprevá-
dzala mládežnícka delegátka 
OSN – Petra Pauerová, ktorá 

nám OSN odprezentovala 
a  zábavnou formou nám 
vysvetlila jej fungovanie. 
Preverila aj naše vedomosti 
o  tejto významnej svetovej 
inštitúcii. Hovorila nám 
zaujímavé fakty a vtipné prí-
hody, pri ktorých rozhodne 
nechýbal smiech. Vysvetlila 
nám, čo je poslaním mládež-
níckeho delegáta Slovenskej 
republiky pre OSN a  zdô-
raznila, že sa ním môžeme 
stať dokonca aj my. Počas 
posledných minút úvodnej 

časti workshopu sa k  nám 
pripojila aj Andrea Cox, 
ktorá organizovala druhú 
časť workshopu venovanej 

kritickému mysleniu. Dozve-
deli sme sa veľa užitočných 
informácií , ktoré určite 
v budúcnosti využijeme. Jej 

výklad sprevádzali rôzne 
videá či prezentácie, kde sme 
si mohli vyskúšať, napríklad 
aké veľké zaťaženie zvláda 
náš mozog. Ukázala nám 
aj to, „ako to na  internete 
chodí‘‘, ako vznikajú rôzne 
hoaxy a pod.. Bolo to veľmi 
zaujímavé. Veľa informácií 
bolo pre nás nových. Za spo-
ločenskovedný seminár by 
sme sa chceli poďakovať 
riaditeľke Elene Kacvinskej 
a   uč i te ľ k e  Magd al éne 
Dobiášovej, že sme sa ho 

mohli zúčastniť práve my 
a  získať takýmto spôsobom 
nové zaujímavé informácie. 
No a  v  neposlednom rade 
sa chceme poďakovať aj 
učiteľke Jaroslave Žembe-
rovej, ktorá je v našej škole 
koordinátorkou projektu 
Škola bez nenávisti. Ak sa 
nám v budúcnosti naskytne 
možnosť zúčastniť sa podob-
ného workshopu, určite túto 
možnosť radi využijeme. 

Veronika Habalová, 
 Sofi a Kmeťová

Dokončenie z 1. strany >>

Na foto májový koncert pedagógov zo Základnej umeleckej školy Dezidera Kardoša v školskom areáli s názvom Ďaku-
jeme Bánovce... Prezenčné vyučovanie v individuálnej forme obnovila od 1. júna aj ZUŠ D. Kardoša pre všetkých 
žiakov. Podľa informácií riaditeľa Silvestra Lavríka skupinové odbory pracujú v režime konzultácií alebo pri zachovaní 
zásad ochrany zdravia vyučujú pod holým nebom. Pre tých, ktorí sa rozhodli ostať doma, čo je len asi 20 % žiakov, 
naďalej poskytujú dištančné vzdelávanie. Foto: D. Muranová
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Mária Mokrá, rod. Florová *1936

Opustili nás
Kultúrne leto aké ešte nebolo

Súčasná doba je plná každoden-
ných zmien. Dotýkajú sa každého 
z nás, či už priamo alebo sprostred-
kovane. Na tieto zmeny reaguje aj svet 
kultúry, ktorý sa stal jedným z najviac 
post ihnutých segmentov života 
spoločnosti. Absenciu kultúrnych 
podujatí cítime asi všetci. 

V našom meste, tak ako aj v iných 
samosprávach, nastáva obdobie núte-
ného šetrenia. Preto bude aj tohtoročné 
kultúrne leto iné. Iné čo do  formy, 
obsahovo však veríme nezaostane 
za tými ostatnými. Hlavnou zmenou 
je snaha priestorovo sa priblížiť k vám, 
našim divákom. Kultúrne leto sa preto 
bude odohrávať na  troch rôznych 
miestach nášho mesta, dohromady 
osemkrát. Ponúkneme vám koncerty 
v mestskom parku, na sídlisku Dub-
nička a na sídlisku Sever. Predstavíme 
vám najmä domácich interpretov, 
ktorí vystúpia za minimálny honorár, 
resp. bez nároku naň. Koncerty 
tohtoročného Kultúrneho leta budú 

žánrovo rôznorodé, od  klasickej 
hudby cez jazzové melódie a  rock - 
pop až po folklór či dychovku. Verím, 
že naše publikum opäť presvedčíme 
o  tom, koľko talentovaných ľudí 
žije v  našom meste a  jeho užšom či 
širšom okolí. V  programe vystúpia 
kapely Starí známi, členovia z kapely 
Stringbow, Eggs on the wall, učitelia 
a  žiaci Základnej umeleckej školy 
Dezidera Kardoša, či dychová hudba 
Nedanovčanka. Veríme, že výraznou 
súčasťou bánovského Kultúrneho 

leta bude aj tento rok stredoveký 
festival VillaBen (foto z roku 2019). 

Otvorenie Kultúrneho leta sa 
odohrá 5. júla v  mestskom parku 
a  v  programe vystúpia členovia 
z kapely Stringbow (na foto) - talen-
tovaní hudobníci Adam Halas 
(husle), Lukáš Deviatka (kontrabas) 
a Michal Polák (gitara), ktorý pôsobí 
ako pedagóg na  ZUŠ Ars Akademy. 
Hosťkou v  zostave bude speváčka 
Veronika Scheerová. Je to kapela talen-
tovaných a  hudobne všestranných 
hudobníkovs výrazným pódiovým 
prejavom. Ich repertoár je rôznorodý 
a tvorí ho prevažne worldmusic, jazz, 
pop, folk, filmová hudba a  mnohé 
iné hudobné žánre. V  našom meste 
už vystupovali, o.i. aj na Bánovských 
vianočných trhoch.

P r i j m i t e  t e d a  p o z v a n i e 
na  hudobné nedeľné podvečery 
a  podporte svojou prítomnosťou 
a potleskom umelcov z nášho regiónu. 

Zuzana Janáčová, riaditeľka MsKS

Prihlášky do ZUŠ DK
Dôležitý oznam pre 

veselých, nesmelých a ostat-
ných tiež: Základná ume-
lecká škola Dezidera Kardoša 
oz na muje  z áujemc om 
o  štúdium v  odboroch 
– hudobnom, multimedi-
álnom, tanečnom, literárno 
- dramatickom, výtvarnom, 
že prihlášku nájdu na www.
zusdkbanovce.sk, kde sú aj 
všetky pokyny. Prihlášku 

je potrebné vyplniť elektro-
nicky a  poslať do  26. júna
aj s  prílohou – záznamom 
(video, foto...) o  talente 
v  tom ktorom odbore, 
priamo na  mailovú adresu 
školy  z u sd k ba novc e @
zusdkbanovce.sk V prípade, 
že zasielate väčšiu prílohu, 
môžete použiť napríklad 
stránku www.uschovna.cz. 

(zuš)

Tancuj s Muzetou
Súkromná umelecká 

škola Muzeta v Bánovciach 
nad Bebravou pozý va 
všetky dievčatá a  chlapcov 
od  troch rokov, ktorí majú 
radosť z  tanca. Prihlasovať 
sa môžete do  30. júna 

2020 na  telefónnom čísle 
0907  262  591 u  Zuzany 
Bachovej. Prihlášku si 
môžete stiahnuť na faceboo-
kovej stránke. Roztancujeme 
spolu nový školský rok 
a konečne bez rúška! (szuš)

S účasná doba je plná každodenných zmien. Dotýkajú sa každého z  nás, či už 
priamo alebo sprostredkovane. Na tieto zmeny reaguje aj svet kultúry, ktorý sa stal 

jedným z najviac postihnutých segmentov života spoločnosti. Absenciu kultúrnych 
podujatí cítime asi všetci.

Mestská knižnica

Komu 
zavadzala?

Búdka v  mest-
skom parku, z  ktorej 
si každý mohol zobrať 
knižku, ale aj priniesť 
pre iných, sa minulý 
týždeň stala obeťou 
vandalov... Smutné. 
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Apl i kácia Zoom sa 
dá zužitkovať na  učenie 
matematiky, slovenčiny, 
bánovskí mladí hokejisti ju 
od  začiatku mája využívali 
na  trénovanie. Áno, v  čase 
rôznych obmedzení tréno-
vali zverenci Andreja Jaku-
bíka distančným spôsobom, 
čo bolo pre hráčov úplnou 

nov i n kou .  Trénov a n ie 
na  diaľku ponúka výhody, 
jednou z nich je, že do cvikov 
viete zapojiť aj rodičov 
a  upevniť puto medzi nimi 
a deťmi. Naopak, nevýhodou 
internetov ých tréningov 
je nemožnosť opraviť zve-
renca pri zlom prevádzaní 
cvikov. Pod vedením trénera 

absolvovali mladí hokejisti 
niekoľko online tréningov. 
Všet k y bol i  z a mera né 
na  rozvoj koordinácie , 
agility i  kompenzačných 
cvičení. Hráči si všetky 
cvičenia našli a aj nájdu ulo-
žené aj na youtube. Odcvičiť 
si ich tak môžu nielen so 
svojím trénerom, no aj 

vo voľnom čase. Na  novú 
blížiacu sa sezónu sa treba 
poctivo pripraviť, vedia to 
aj najmladší bánovskí hoke-
jisti, prípravkári, ktorí ani 
v čase pandémie nezaháľajú, 
keď pod vedením trénera 
Richarda Sedlára vykoná-
vajú doma rôzne hravé cviky. 
Od júna rozvíjajú naši mladí 
hokejisti svoju pohybovú 
kultúru v  areáli Základnej 
školy Duklianska. Schádzajú 
sa vždy v pondelok a štvrtok 
od 16.00 hodiny a z kolektív-
nych tréningov sa tešia. 

Športový život sa pomaly 
dostáva do starých koľají. Pre 
vedenie hokejového klubu, 
aj v týchto zložitých časoch, 
zostáva prioritou číslo jedna 
- rozvíjať svojich členov 
po  športovej aj osobnostnej 
stránke. Ambíciou Bánov-
ského hokejového klubu je 
vychovávať dobrý ľudí, nielen 
dobrých hokejistov.  (dk)

šport6

Bánovskí mladí hokejisti na výlete v prírode

Hokejisti sa už pripravujú

BEDEKER trochu inak – kam na slovenskú dovolenku

B a n s k á  Š t i a v n i c a 
a  Krupina sú historickými 
perlami Hontu, to je regiónu 
medzi Štiavnickými vrchmi 
a povodím riek Hron a Ipeľ. 
Kým v Štiavnici sme „každú 
chvíľu“, do  Krupiny sme 
zavítali len túto jar. A verte, 
prekvapila. Z  Bánoviec je 
to necelých 130 kilometrov 
autom cez Zvolen. Dostanete 
sa do kopcovitej krajiny plnej 
lúk a  pasienkov, kde je veľa 
koní, dobytka a  na  počudo-
vania aj oviec. Vybehnúť si 
môžete z  obce Podzámčok 
k  zrúcanine hradu Dobrá 
Niva, v  Babinej si môžete 
pozrieť zbytky ľudovej archi-
tektúry a po hlavnom ťahu sa 

dostanete priamo na  parko-
visko pred mestským úradom 
v Krupine. Áno, historickým 
c ent rom tohto  kedy s i 
kráľovského mesta jazdia 
ťažko naložené kamióny 
z Poľska a Maďarska, ale aj tie 
slovenské naložené drevom. 
Ani to nás však neodradilo. 
Stredoveké mesto vybudovali 
nemeckí kolonisti vďaka starej 
stredovekej ceste Via magna
spájajúca Krakov a  Budín 
(Budapešť). Hlavné námestie 
je komplet zrekonštruované, 
plné kvetov. Vo vedľajšej 
uličke je Múzeum Andrea 
Sládkoviča, autora Maríny 
- najdlhšej ľúbostnej básne 
na svete. V tomto roku si celý 
Hont pripomína okrúhle 
200. výročie jeho narodenia. 
A  to je viditeľné všade. Tu 
sa narodil aj študoval. Aj 
v  Informačnom centre pod 
radnicou nájdete suvenírov so 
Sládkovičovým logom s dve-
stovkou naozaj neúrekom. 
Značenie náučného chod-
níka, z ktorého jedna tabuľa 
je priamo pred radnicou, 

vás zavedie asi tri kilometre 
k unikátnej strážnej veži Var-
tovka z roku 1564 (na foto). Tu 
máte ako na dlani Krupinskú 
planinu aj Štiavnické vrchy. 
Ak sem zavítate, môžete si tu 
opekať (drevo si však musíte 

odniekiaľ priniesť) a posedieť 
v  altánku. Nepotrebujete 
žiadne povolenie. Ak zavítate 
do Krupiny, môžete sa okúpať 
vo  vodnej nádrži, ktorú 
vytvorila menovkyňa tej našej 
- riečka Bebrava...

Z  Vartovky sme si to 
autom šibli do Banskej Štiav-
nice 22 km krížom cez hory 
a  osadu Žibritov. Práve tu 
pramenia tri riečky a medzi 
nimi aj Bebrava. Míňame 
známy mohutný kašt ieľ 
Svätý Anton s  najväčšou 
expozíciou poľovníckych 
trofejí. Od „Antola“ je to päť 
kilometrov a  ste v  bývalom 
slávnom banskom meste 
Banskej Štiavnici, ktorej 
historické jadro je chránené 
UNESCOm. Musíte prejsť 
celé historické centrum 
a ž  k   Novému z á m k u 
s  múzeom, kde je najlepšie 
parkovať. Odtiaľ sa vám ako 
na  dlani ponúkajú miesta, 
ktoré môžete navštíviť – 
Starý zámok s  kostolom 
a múzeom, Trojičné námestie 
s gotickým kostolom a infor-
mačným centrom, kde vás 
doslova zasypú suvenírmi 
a  publikáciami, aj zadarmo 
bulletinmi. Vedľa íčka je aj 
Dom Maríny - Dom lásky. 
Aj Štiavnica je „posadnutá“ 
výročím Sládkoviča, veď tu 

študoval na  lýceu. A všetko 
o  „za ľúbenost i “ nájdete 
na  www.zalubenastiavnica.
sk. Ak chcete prísť na dovo-
lenku na dlhšie, odporúčam 
uby tovať sa v  Št iavnici 
a  dosýta si vychutnať jej 
genius loci, najmä večer. 
Nielen v originálnych kaviar-
ňach a čajovniach. Môžete sa 
pešo prejsť v  romantických 
uličkách v úpätí vrchu Glan-
zenberg, kde sa len nedávno 
odkryli zbytky hradu a vedie 
sem náučný chodník priamo 
od Domu lásky okolo tajchu 

smaragdovej farby (na foto). 
Štiavnica nie je vhodná len 
pre zaľúbené páry, ale aj pre 
deti. Najmä tie, čo majú radi 
permoníkov a  podzemné 
priestory banských štôlní, 
alebo aj radi tvoria – centrum 
Terra Permonia je na  to 
ideálna (viac na  www.terra-
permonia.sk). Ak vám bude 
v  horúcich dňoch chýbať 
voda, neďaleko 16 km je 
Počuvadlianske jazero, via-
cero tajchov alebo 12 km ter-
málne kúpele Vyhne či Sklené 
Teplice. Ak sem zavítate, 
určite nezabudnite navštíviť 
banskoštiavnickú kalváriu 
(na  foto). Takú nenájdete 
na celom Slovensku...

  Text a foto: 
 Alena Borszéková

Milí čitatelia, keďže nám epidemiológovia radia, aby sme v tomto roku dovolenkovali na Slovensku, chceme Vám priblížiť aspoň niektoré menej známe regióny, kde by ste sa 
mohli zatúlať toto leto. Nejde nám ani o najúžasnejšie a tým aj najdrahšie atrakcie, ktorých je plný internet, ale priblížiť genius loci toho ktorého regiónu. Preto to bude skôr o doj-
moch z navštívených miest a aké také odporúčania. V júnových, júlových a augustových číslach vám preto prinášame novú rubriku BEDEKER inak – kam na slovenskú dovolenku. 

Slávne historické mestá Hontu - Banská Štiavnica a Krupina 

Prvé súboje bánovských tenistov
Prvá a druhá Bánovská tenisová 

liga má za sebou prvé súboje: 1. 
BNTL: 1.kolo: Čech - B. Vojsovič 
2:0, Farkaš – Stránsky 2:0, Igaz – 
Revello1:2, Kováč – Matej 0:2, Košík 
– Laššo 2:0, 2.kolo: B. Vojsovič 

– Laššo 0:2, Revello – Kováč 1:2, 
Stránsky – Igaz 2:1, Čech - Farkaš 
0:2, 3.kolo: Košík – Revello 2:0, 
Kováč - Stránsky 0:2, Predohrávka 
4. kolo: Revello – Laššo 1:2, Predo-
hrávka 6. kolo: B. Vojsovič - Revello 

0:2. 2. BNTL: 1. kolo Baniat - M. 
Vojsovič 0:2, Bročko – Škarba 1:2, 
Ďurech – Matúška 2:0, Jandák – 
Kušnier 2:0. 2. kolo: M. Vojsovič 
– Kušnier 2:0, Baniat – Bročko, 2:1. 
3. kolo: Jandák – Škarba 0:2.  (ml)
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Z článku v Bánovských 
novinách som sa dozve-
dela, že pani primátorka 
na mestskom zastupiteľstve 
poďakovala všetkým, najmä 
ženám, ktoré šili v hektickej 
dobe ochranné rúška. A tým 
najusilovnejším aj osobne. 
My, ako čitatelia, sme sa 
síce nedozvedeli, ktoré sú 
to, ale môžem povedať len 
za svojich známych, že ich 
naozaj bolo veľa takých, čo 
ušli viac ako tristo rúšok. 
Šitie rúšok sa koncom 
marca stalo národnou 
povinnosťou. Ani lekárne, 
ani drogéria, ani mesto ani 
iné inštitúcie ich na sklade 
nemali, vrátane skladu 
štátnych rezerv. Pre štát 
sa začali šiť aj v bánovskej 
Zornici a  Eterne. Každý 
občan si musel pomôcť ako 

vedel. A veru si aj pomáhal. 
Športovo založeným ľuďom 
sa osvedč i l i  špor tové 
šatky, čo je vlastne „tunel“ 
z rýchlo schnúceho redšieho 
materiálu, povedzme si, 
že nie moc bezpečného. 
Odborníci - epidemioló-
govia odporúčali aspoň 
d v o j n á s o b n ú  v r s t v u 
kvalitnej bavlny. Ale v tom 
čase bolo problém ju vôbec 
dostať. Až teraz si človek 
uvedomil, že v našom mesta 
chýba predajňa na textilnú 
metráž. A tak sa kupovalo 
všetko ľahké z  bytového 
textilu, alebo sa strihali 
bavlnené šatky, či tričká... 
Najväčší problém však boli 
gumičky. Tie ste nedostali 
nikde. A  keď sa otvorila 
galantéria, v predpísaných 
dvojmetrových odstupoch 

tu stáli najmä ženy, šičky 
ešte niekoľko týždňov. 

Rúško sa stalo nedo-
siahnuteľným tovarom, 
veľa žien, ale čudovali by 
ste sa, aj mužov, aj verejne 
známych v  Bánovciach, 
rúška šilo doma. Nielen 
pre rodinu, kamarátov, 
ale mnohí darovali rúška 
mestu, domovu dôchodcov, 
Slovenskému Červenému 
krížu... A nebolo rúško ako 
rúško. Tých strihov bolo 
neúrekom. Tie najobľúbe-
nejšie som si po jednom eure 
kúpila od kamarátky, ktorá 
ich šila týždne do neskorej 
noci. Lebo – kto prv dáva, 
dvakrát dáva. Tie samé prvé 
sme však dostali v  práci. 
Rúškami od kamarátky som 
zásobila aj rodinu v  inom 
kraji, kde taký osvedčený 

a  dobre nositeľný strih 
nemali. To bolo radosti, keď 
ich mali v rôznych farbách 
a  vzoroch. Tak, aby im 
to pristalo, najmä mladé 
dievčatá sa  predbehovali, 
ktorá má krajšie a  čo 
najviac v  súlade s  oble-
čením, Tak ako naša pani 
prezidentka Čaputová, 
ktorá v rúšku menovala aj 
novú slovenskú vládu, tiež 
v rúškach. 

Rúška sa na Slovensku 
stali symbolom tohtoročnej 
pandémie. Myslím si, že 
ešte dlho potrvá, kým ich 
odložíme. Veď epidemioló-
govia očakávajú aj druhú 
vlnu. A vraj si ich zvykneme 
nosiť aj počas chrípkovej 
epidémie. To znamená, že 
rúšok nie je a nebude nikdy 
dosť.  Marcela 

K e ď ž e  s o m  k v ô l i 
koronakríze zostala doma 
s  dvomi deťmi na  jeden 
a pol mesiaca, na podnájme 
s  dvomi pôžičkami, atď... 
našla som si brigádu. Každý 
deň som dochádzala hodinu 
tam a  hodinu naspäť. 
Korona nekorona, musíme 
z niečoho žiť. Po ceste som 
si natrhala aspoň krásnu 
púpavu a po večeroch ešte 
robila niekoľ ko druhov 
medu . Človek by mal 
v  každej ťažkej situácii 
nachádzať to pozitívne, 
lebo vždy to tam je, len my 
to nevidíme. Začala som si 
tu cestu užívať a prácu tiež. 
Bola som síce vyčerpaná, ale 
šťastná. Na 1. mája dcéra 
dostala hnisavú angínu. 
Keďže v Bánovciach nie je 
detská pohotovosť, zavolala 
som do  Trenčína, kde by 
nás kvôli kríze aj tak neo-

šetrili. Pani mi cez telefón 
nadiktovala zoznam liekov, 
ktoré po  troch dňoch (to 
bol akurát víkend) vôbec 
nezabrali. Dieťa nemohlo 
prijímať potravu a  každé 
prehltnutie spôsobovalo 
utrpenie a plač. Keby nebolo 
krízy, tak sme ošetrení v ten 
deň, mala by potrebné 
antibiotika a nemusela tak 
trpieť. Ako keby neexis-
tovali iné choroby? Ľudia 
sa už neboja ani rakoviny, 
veď malé deti už umierajú 
na  rakovinu. Začiatkom 
januára, keď ešte covid 
nebol medializovaný, som 
mala presne všetky jeho 
príznaky. Desať dní som sa 
trápila, bolo to horšie ako 
bežná chrípka, ale do prace 
som chodiť musela, nemal 
ma kto zastúpiť. A fakt som 
už myslela, že to nedám. 
Myslím si, že veľa z nás to 

možno aj prekonalo a ani 
o tom nevie...

Po  uvoľnení opatrení 
presne na  MDD som dala 
deťom po desať eur. Šestnásť-
ročná dcéra išla do  parku 
s kamarátmi a všetci, čo tam 
boli, dostali pokutu 10 eur 
za  to, že nemali na ústach 
rúška a  neboli v  rozostu-
poch. To už kde sme? Toto 
je choré... Plné krčmy ľudí 
vedľa seba bez rúšok, v TV 
beží superstar naživo, kde 
sa všetci objímajú, a decko, 
ktoré si ešte samostatne 
nezarába, dostane pokutu. 
Možno keby pili alkohol 
a fetovali, ale mali by rúška, 
tak by pokutu nedostali. 

V  každom obchode 
si treba striekať na  ruky 
dezinfekciu... A  čo naše 
ruky? Vysušené na  prach, 
popraskané... Dezinfekcia 
na  pumpe stojí 10 eur, 

v  živote by som si  to 
nekúpila . To sa niekto 
zasa nabalí, asi chce ísť 
na dovolenku na Bali. Pred 
koronou sa riešili igelitové 
vrecká, plasty... Teraz je to 
každému jedno. Jednora-
zové rukavice sú pohádzané 
priam v každom kúte. Koľko 
umelohmotného materiálu 
je teraz? Možno tony.

Áno, je potrebné mys-
lieť na  fyzické zdravie, ale 
rovnako dôležité je duševné, 
bez neho kolabuje celý človek 
a spolu s ním celá osobnosť...

Nechcem situáciu nijak 
zľahčovať, ale na svete umie-
rajú denne tisícky ľudí, nikdy 
sa o  nijakých štatistikách 
nehovorilo, ani nepísalo. 
Akoby bolo treba v  ľuďoch 
vyvolať pocit strachu, paniky, 
bezmocnosti, úzkosti, bezná-
deje. Kto sa nebojí života, 
nebojí sa ani smrti. Renáta 

Už môžeme naku-
povať aj po  celý deň, čas 
vyhradený pre seniorov 
už vláda zrušila. V  tejto 
súvislosti ma napadá hneď 
prvý pondelok, keď sa prvý 
raz v nedeľu zavreli aj pre-
dajne potravín. To bol ale 
poplach! Pred supermar-
ketom na námestí sme stáli 
pred dvanástou v dlhokán-
skom rade, čakali a  väč-
šina nadávala. Na  štát, 
na  opatrenia, na  všetko... 
A  na  seniorov, že majú 
takú „vymoženosť“, aj keď 
to väčšina z  nich, nad 65 
rokov, považovala za  dis-
krimináciu. Preto hlavný 
hygienik neskôr upustil 
a „dovolil“ seniorom naku-
povať po celý deň. Ale my, 
ostatní, mladší sme v tento 

čas od 9. do 12. a potom len 
do 11. nakupovať potraviny 
a drogériu nemohli. Ale už 
za  diskrimináciu sme to 
považovať „nechceli“...

A   p ráve  n á kupn á 
hor účk a mi  a s i  naj -
v iac utkv ie v  pamäti 
na začiatku výnimočného 
stavu v  našom štáte kvôli 
koronavírusu. Ja osobne 
nerada nakupujem, iba keď 
musím. Ale keď som videla 
koncom marca tie prázdne 
regály, tiež som brala 
aspoň na dva - tri týždne 
do  zásoby. (Samozrejme, 
že dezinfekcia v drogériách 
a  rúška v  lekárňach boli 
hneď vypredané úplne!) 
Z  potravín som nakú-
pila najmä strukoviny, 
cestoviny, ryžu a  múku. 

A tak sa u mňa „v špajzi“ 
objavil sklad trvanlivých 
potravín, napriek tomu, 
že nás média, potravinári 
aj obchodníci uisťovali, že 
potravín je dostatok, aby 
sme sa nebáli „hladu“.

Chvalabohu, situácia 
sa zlepšila a regály sú stále 
plné. A  ja mám „v špajzi“  
už tretí mesiac „sklad“. 
Preto mi neostáva nič 
iné, len obohatiť rodinný 
jedalníček o ďalšie recepty 
zo spomínaných „naškreč-
kovaných“ surovín. Mám 
na  to necelé dva roky. 
Toľ ko totiž je približná 
trvanlivosť trvanlivých 
potravín. Aj z tohto dôvodu 
sme sa nakoniec rozhodli, 
aj s manželom, že tak ako 
sme si zvykli počas domácej 

karantény a počas uzatvo-
renia gastronomických pre-
vádzok, že naďalej budeme 
variť každý deň, resp. 
každý druhý deň. A  jedlo 
si budeme nosiť do práce. 
Nielen aby sme rýchlejšie 
minuli naše potravinové 
zásoby, ale zdá sa mi, že aj 
trávenie sa nám z  domá-
ceho jedla polepšilo. Predsa 
len, vieme, čo dávame 
do hrnca. Na druhej strane 
však máme výčitky, že 
nedáme našim bánovským 
reštauračným a  gastro 
zar iadeniam zarobiť... 
Fakt, neviem, čo je lepšie. 
Pol na pol? Alebo lepšie – 
dvadsať ku osemdesiatim. 
O  dvadsať percent nám 
totiž niektorým znížili 
platy...  Monika 

PRÍBEHY - veselo i vážne s koronou

Ak sa v čase uvoľňovania protivírusových opatrení 
rozhodnete ísť na obed do príjemnej reštaurácie pri 
Piešťanoch, urobíte dobre. Mne sa to stalo a tak vám 
o tom dnes napíšem. Pri vstupe si musíte vydezinfi kovať 
ruky. Vstúpite do  príjemného priestoru, kde okrem 
vás nie je ani nohy, ani iného prázdneho žalúdka. 
Nesmelo sa spýtate: „Môžem?“ Čašník so šťastnými 
iskričkami v očiach povie: „Samozrejme, nech sa páči.“ 
A potom sa už venuje len vám. V okamihu máte všetko 
na stole. Grilovaný hermelín sa roztápa od šťastia, že 
skončil na vašom tanieri a zemiaky snáď poukladané 
na tanier v pravidelných radoch a smeroch sa nevedia 
dočkať, kedy skončia vo vašom bruchu. Čašník sa vás 
príde trikrát opýtať, či vám chutí... či je to dobré... či 
ešte niečo nepotrebujete. A vy si len vychutnávate ten 
pocit luxusu. Pokojne a chutne sa najete, čo oceníte 
adekvátnym sprepitným, hoci máte pocit, že šťastný 
majiteľ ho od vás ani nechce - veď konečne má hosťa 
a konečne mohol niečo pre niekoho uvariť a urobiť.

Čo myslíte, zostane to takto stále?  (zb)

 Dnes píše Zuza.nkaZuza.nka

Unikátna cyklotrasa

Symbolom pandémie na Slovensku sa stali rúška

Kto sa nebojí života, nebojí sa ani smrti

Ako sme si počas karantény urobili sklad potravín

Prvý jún sa do  pove-
domia cyklistickej verej-
nosti Trenčianskeho kraja 
vryje do pamäti otvorením 
cyklotrasy, ktorá vznikla 
v rámci cezhraničného pro-
jektu Na bicykli po stopách 
histórie. Spoznať prírodu 
a   k u lt ú r ne  pa m iat k y 
na slovenskej i českej strane 
hranice už môžu všetci 
milovníci dvoch kolies, a to 
vďaka spoločnému projektu 
Trenčianskej župy a mesta 
Brumov - Bylnice.

V y b u d o v a ť  t o t o 
jedinečné dielo sa poda-
r i lo  vď a k a f i na nciá m 
z  Programu spolupráce 
INTERREG V-A SK-CZ 
2014 – 2020. Investičné 
ná k l ady  na   s t ave bnú 
časť na  slovenskej strane 
dosia h l i  sumu ta k mer 
2,5 milióna eur, pričom 
sp olu f i na ncov a n ie  z o 
strany TSK je vo výške 5 %. 
„Symbolika tejto cyklotrasy 
je v tom, že spája nielen dva 
štáty, dva kraje a dva hrady, 
ale hlavne dobrých ľudí. 
Chcem preto poďakovať 
všetkým, ktorí boli pri jej 
zrode alebo sa podieľali 
na  realizácii tohto pro-
jektu,“ povedal trenčiansky 
župan Jaroslav Baška . 
Na  slovenskej strane cyk-
lotrasa pozostáva z dvoch 
častí – značenej cyklotrasy 
od Trenčianskeho hradu až 
po  starý železničný most 
v Trenčíne a novovybudo-
vaného samostatného telesa 
(11,3 km asfaltová cyklo-
cesta), ktoré vedie popri 

Váhu cez obec Zamarovce, 
popod najstaršie pútnické 
miesto Skalka nad Váhom 
až do  Nemšovej, kde sa 
napája na  už existujúcu 
cyklotrasu. O  jej požeh-
nanie a uvedenie do života 
sa postaral nitriansky die-
cézny biskup Viliam Judák.

M i nu lý  t ý ž deň sa 
začala aj výstavba naj-
dlhšieho úseku Vážskej 
c yk lomag is t rá ly.  Viac 
ako 21 kilometrový úsek, 
ktorý vybuduje spoločnosť 

Strabag, prepojí okresné 
mesto Nové Mesto nad 
Váhom s krajským mestom 
Trenčín. Financovaný bude 
z  prostriedkov Integrova-
ného regionálneho ope-
račného programu a  jeho 
súčasťou budú aj tri cyk-
listické odpočívadlá s prí-
streškom a  mobiliárom. 
„Zhotoviteľ sa v  zmluve 
o dielo zaviazal vybudovať 
cyklotrasu do 210 dní (t. j. 
7 mesiacov) odo dňa odo-
vzdania staveniska. Celkové 
oprávnené výdavky tohto 
cyklistického diela sú vo 
výške viac ako 4,3 milióna 
eur,“ povedal trenčiansky 
župan. Župa bude projekt 
opäť spolufinancovať 5 %.   
Po dokončení úseku sa cyk-
listická verejnosť pohodlne 
dostane z  Hornej Stredy 
až do  krajského mesta 
Trenčín. Úsek spájajúci 
Hornú Stredu s  Novým 
Me s t o m  n a d  Vá h o m 
v dĺžke 13,4 km využívajú 
cyklisti od mája 2018. 

Tlačová správa TSK
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NA CELOROČNÚ REKLAMUNA CELOROČNÚ REKLAMU
do 9000 domácnostído 9000 domácností

 Prenajmem 3-izbový 
byt v BN na Dubničke. 
Tel. 0903 115 679.

 Dám do  prenájmu 
j e d n o i z b o v ý  b y t 
v  Bánovciach. Tel . 
0903 376 459.

 Darujem za  odvoz 
k a m e n n ú  s u t i n u 
v Dežericiach, tel. kon-
takt 0949/842 736.

 Predám na lúpané 
orechy po  6 eur kilo. 
Tel. 0910 575 331. 

 Predám pascu na líšky. 
Tel. 0949 282 417.

 Predám kŕmnu repu, 
jedno vrece 5 eur. Tel. 
0918 171 456. 

 Kvalitné ruské uhlie, 
doprava k Vám domov. 
Tel. 0948 343 530.

 Výkup parožia. Tel. 
0904 834 937.

INZERCIA

Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

POHREBNÁ 
SLUŽBA

Ponuka kníh, suvenírov a novinka 
Informačného centra na námestí

Informačné centrum 
na  námestí je otvorené 
od  9.00 do  13.00 hodiny, 
v dočasnom režime. Okrem 
suvenírov s  logom mesta 
a  Slovenska, turistických 
máp a  pohľadníc, rôznych 
publikácií a  bulletinov 
o  regióne, ale aj viacero 

kníh - beletrie, vrátane 
titulov od  Bánovčanov 
- románu od Silvestra Lav-
ríka Posledná k&k barónka, 
zbierku básní od  Zuzany 
Bridovej Pocity,... ponúka 
novinku - ručne háčkované 
obrúsky. Príďte, určite si 
vyberiete!  (ic)

Mesto Bánovce nad Bebravou 
zverejňuje zámery:

 Ponuka na  nájom nebytového priestoru 
v budove Domu služieb na nám. Ľ. Štúra súp. 
č. 6 v Bánovciach nad Bebravou. Ide o nebytový 
priestor nachádzajúci sa na 1. nadzemnom pod-
laží s výmerou 188,25 m2. 
 Ponuka na  nájom nebytového priestoru
v budove Sokolovne, súp. č. 667, o. č. 4 na ulici 
Radlinského v Bánovciach nad Bebravou s cel-
kovou plochou 36,09 m2. 
 Predaj pozemku z dôvodu hodného osobit-
ného zreteľa - Mesto Bánovce nad Bebravou ako 
predávajúci a Západoslovenská distribučná, a.s., 
Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 36 361 518, 
ako kupujúci pozemku 352/6 – zastavaná plocha 
o výmere 4 m2, k. ú. Biskupice.

Bližšie informácie o  zámeroch na 
www.banovce.sk alebo na úradnej tabuli mesta. 


